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ΑΝΑΡΤΑΤΑΙ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ 
ΔΗΜΟΣ ΚΑΣΣΑΝΔΡΑΣ 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ  
 

  
 

Ημερομηνία Απόφασης: 23-09-2019 
Αριθμός Απόφασης: 135  

Απόσπασμα από το πρακτικό 25/2019 της έκτακτης συνεδρίασης της Οικονομικής 
Επιτροπής του Δήμου Κασσάνδρας στις 23-09-2019 . 

 
1ο εκτός ημερησίας διάταξης Θέμα: «Εισήγηση 6ης αναμόρφωσης Προϋπολογισμού 

έτους 2019 για την επισκευή ακινητοποιημένων μηχανημάτων έργου» 

 
Στη Κασσάνδρεια και στο Δημοτικό Κατάστημα, συνήλθε σήμερα την 23η του μηνός 

Σεπτεμβρίου του έτους 2019 ημέρα Δευτέρα και ώρα 11:00΄ π.μ. η Οικονομική Επιτροπή του 

Δήμου Κασσάνδρας σε τακτική συνεδρίαση, ύστερα από την υπ’ αριθμ. 20766/18-09-2019 

έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου της Ο.Ε., που δόθηκε στα μέλη της, σύμφωνα με το άρθρο 75 

του  N.3852/10 (ΦΕΚ 87/07.06.2010 τεύχος Α'), όπως τροποποιήθηκε από την παρ. 4 του άρθρου 

6 του Ν. 4071/12 (ΦΕΚ 85/11.04.2012 τεύχος Α'), αντικαταστάθηκε από το άρθρο 77 του N. 

4555/18 (ΦΕΚ 133/19.07.2018 τεύχος Α'),  και δημοσιεύθηκε στον πίνακα ανακοινώσεων του 

Δήμου Κασσάνδρας. 

 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, της παρ. 1 του άρθρου 75 του  N.3852/10 (ΦΕΚ 

87/07.06.2010 τεύχος Α'), όπως τροποποιήθηκε από την παρ. 4 του άρθρου 6 του Ν. 4071/12 

(ΦΕΚ 85/11.04.2012 τεύχος Α'), αντικαταστάθηκε από το άρθρο 77 του N. 4555/18 (ΦΕΚ 

133/19.07.2018 τεύχος Α'), δηλαδή σε σύνολο επτά (7) μελών βρέθηκαν παρόντα τα παρακάτω 

μέλη: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Αναστασία Χαλκιά  

2. Αθανάσιος Αλβανός  

3. Παύλος Παντζίκης  

4. Κωνσταντίνος Παπαγιάννης  

5. Θωμάς Κοντός  

6. Βασίλειος Στακινός  

7. Σπυρίδων Πούλιος  
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η υπάλληλος του Δήμου κα Ελευθερία Κόνιαλη, για την 

τήρηση 

των πρακτικών. 

Μετά τη διαπίστωση της απαρτίας, η Πρόεδρος κα Αναστασία Χαλκιά κήρυξε την έναρξη 

της Συνεδρίασης και μετά από παρέμβαση του κου Κωνσταντίνου Παπαγιάννη, ζήτησε την εξέταση 

δυο (2) θεμάτων εκτός ημερησίας διάταξης σύμφωνα με την παρ. 3 άρθρο 75 Ν.3852/10, όπως 

αντικαταστάθηκε από το άρθρο 77 του Ν.4555/18, ως κατεπείγοντα. Συγκεκριμένα ζήτησε την 

συζήτηση των εξής θεμάτων: 

1ο εκτός ημερησίας θέμα: «Εισήγηση 6ης Αναμόρφωσης Προϋπολογισμού 2019 για την δημιουργία 

νέων Κ.Α. για παροχή υπηρεσιών ιατρικών εξετάσεων σε υπαλλήλους»  

Το σώμα δέχθηκε ΟΜΟΦΩΝΑ την συζήτηση του θέματος εκτός ημερησίας διάταξης. 

2ο εκτός ημερησίας διάταξης θέμα: «Εισήγηση 6ης αναμόρφωσης Προϋπολογισμού έτους 2019 για 

την επισκευή ακινητοποιημένων μηχανημάτων έργου» 

Το σώμα δέχθηκε ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ την συζήτηση του ως άνω θέματος εκτός ημερησίας 

διάταξης. (Ο κος Κωνσταντίνος Παπαγιάννης δήλωσε ότι το θέμα της επισκευής των 

ακινητοποιημένων μηχανημάτων έργου δεν μπορεί να θεωρηθεί κατεπείγον διότι είναι επί μακρόν 

στην κατάσταση αυτή.)   

 

Η Πρόεδρος εισηγούμενη του 2ου εντός ημερησίας διάταξης θέματος ζήτησε και έλαβε 

ενημέρωση από τον Προϊστάμενο Διεύθυνσης Οικονομικών Υπηρεσιών για το σύνολο των θεμάτων 

της 6ης αναμόρφωσης του Προϋπολογισμού όπως αυτά κατατέθηκαν. 

 

 Ο Προϊστάμενος την Οικονομικών Υπηρεσιών ανέφερε: «Στην αρχική εισήγηση της 6ης 

αναμόρφωσης του Προϋπολογισμού, που διανεμήθηκε στις 19-09-2019, δεν εμπεριέχονταν οι 

πιστώσεις  που αφορούσαν τις ιατρικές εξετάσεις εργαζομένων και τις επισκευές ακινητοποιημένων 

οχημάτων. Επειδή στις 20-092019 προέκυψε α) το έγγραφο του ΣΕΠΕ που ζητούσε στοιχεία για τη 

διενέργεια των ιατρικών εξετάσεων εργαζομένων δεδομένου ότι για το θέμα διενεργείται 

προανάκριση και  β) το αίτημα της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών για την επισκευή των 

ακινητοποιημένων οχημάτων, προσθέσαμε στην αρχική εισήγηση της 6ης αναμόρφωσης και τις 

ανωτέρω πιστώσεις και αποστείλαμε στις 20-09-2019 στοχεύοντας στην εύρυθμη λειτουργία του 

Δήμου και θεωρώντας ότι υπάρχει ικανός χρόνος για να ενημερωθούν οι σύμβουλοι έως τη 

συνεδρίαση της 23-09-2019.»  

  Ο κος Παπαγιάννης αφού πήρε το λόγο δήλωσε: «Μετά την αποστολή εισήγησης αυτή δεν 

μπορεί να ανακληθεί ή αντικατασταθεί από άλλα πρέπει να κατατίθενται τα επιπλέον θέματα προς 

εξέταση ως εκτός ημερησίας διάταξης.» 
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  Η Δήμαρχος ανέφερε το ιστορικό των θεμάτων των ιατρικών εξετάσεων των υπαλλήλων 

καθώς και αυτό των ακινητοποιημένων οχημάτων και εξήγησε πως ανεξάρτητα με ότι έγινε ή δεν 

έγινε από την προηγούμενη Διοίκηση, το θέμα είναι πολύ σοβαρό και ότι πρόθεσή της είναι η 

άμεση επίλυσή τους πρωτίστως για την ασφάλεια των εργαζομένων. Ζήτησε επίσης καμία εισήγηση 

να μην αλλάζει μετά την αποστολή της πρόσκλησης. Τέλος ζήτησε την εισαγωγή και εξέταση των 

θέματος εκτός ημερησίας διάταξης σύμφωνα με την παρ. 3 άρθρο 75 Ν.3852/10, όπως 

αντικαταστάθηκε από το άρθρο 77 του Ν.4555/18, ως κατεπείγοντα. 

Ο κος Παπαγιάννης δήλωσε ότι δεν δέχεται να εξεταστεί το θέμα των ακινητοποιημένων 

οχημάτων εκτός ημερησίας διάταξης διότι δεν το θεωρεί επείγον. Ακολούθησε ψηφοφορία κατά 

την οποία το σώμα δέχθηκε ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (με 6 ψήφους ΥΠΕΡ και 1 ΚΑΤΑ του κου 

Παπαγιάννη) την εξέταση του θέματος των ακινητοποιημένων οχημάτων εκτός ημερησίας 

διάταξης.  

 Κατόπιν η Πρόεδρος εισηγούμενη του 2ου θέματος εκτός ημερησίας διάταξης είπε:  

 

«Σύμφωνα με το άρθ. 72, του N.3852/10 (ΦΕΚ 87/07.06.2010 τεύχος Α'), όπως 

αντικαταστάθηκε από το άρθρο 3 του Ν. 4623/19 (ΦΕΚ 134/09.08.2019 τεύχος Α’) και μετά από το 

υπ'αριθμ.20920/20-9-2019 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Περιβάλλοντος θα πρέπει 

να προβούμε σε αναμόρφωση προϋπολογισμού έτους 2019 και να μεταφέρουμε ως εξής: 

1) από τον Κ.Α.20-6263.001 που αφορά συντήρηση μεταφορικών μέσων-επειδή υπάρχει 

επαρκής αδιάθετη πίστωση-μεταφέρουμε δια μέσου του αποθεματικού το ποσό των 

15.000,00 ευρώ, ενισχύοντας τον Κ.Α.20-6263.002 για επισκευή ακινητοποιημένων 

μεταφορικών μέσων με το ποσό των 15.000,00 ευρώ. 

2) και από τον Κ.Α.20-6264.002 που αφορά συντήρηση μηχανημάτων έργου-επειδή 

υπάρχει επαρκής αδιάθετη πίστωση-μεταφέρουμε δια μέσου του αποθεματικού το ποσό 

των 8.000,00 ευρώ, ενισχύοντας τον Κ.Α.20-6264.003 για επισκευή ακινητοποιημένων 

μηχανημάτων έργου με το ποσό των 8.000,00 ευρώ. 

3) από τον Κ.Α.25-6262.013 που αφορά εργασίες εντοπισμού αφανών διαρροών 

ύδρευσης-αποχέτευσης κλπ-επειδή υπάρχει επαρκής αδιάθετη πίστωση-μεταφέρουμε 

δια μέσου του αποθεματικού το ποσό των 6.000,00 ευρώ, ενισχύοντας τον Κ.Α.25-

6263.002 για επισκευή ακινητοποιημένων μεταφορικών μέσων με το ποσό των 6.000,00 

ευρώ 

 

 Το λόγο ζήτησε και έλαβε ο κος Κωνσταντίνος Παπαγιάννης και είπε:  «Η εισήγηση είναι 

ελλιπής διότι η γενικόλογη δικαιολογία ότι υπάρχει επαρκής αδιάθετη πίστωση χωρίς να αναλύεται 

η προβλεπόμενη από το Δημοτικό Συμβούλιο διάθεση ποσών, ποιες αναμορφώσεις έγιναν, τι 

υπόλοιπο υπάρχει και επειδή μεταβάλλεται το αρχικά προβλεπόμενο κόστος της δαπάνης, πρέπει να 
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τεκμηριώνεται στην εισήγηση της υπηρεσίας. Επίσης σύμφωνα με το Β.Δ. 114/1959, άρθ. 8, παρ. 

4, και το άρθ. 18 του Ν. 2362/1995, για την δημιουργία νέων πιστώσεων και επιπλέον το απόθεμα 

αποτελεί πίστωση με πλασματική έννοια και περιλαμβάνει ποσά διαθέσιμα για την αναπλήρωση 

πιστώσεων και την προσωρινή ενδεχόμενη ανεπάρκεια των τακτικών εγγεγραμμένων πιστώσεων, 

απαιτείται προσοχή, ώστε το απόθεμα να μην υπερβαίνει το 5% των τακτικών εσόδων του Δήμου, 

άρθ. 161, παρ. 1, του 3463/2006.  

 Σχετικά με όσων αναφορά τα οχήματα επί των οποίων συζητάτε με απ’ ευθείας αναθέσεις 

την επισκευή τους, οχήματα που βρίσκονται ακινητοποιημένα εδώ και πολλά χρόνια, δηλώνουμε 

ότι δεν αποτελεί λόγο κατ’ επείγον για απευθείας ανάθεση, δεν υπάρχει αιτιολογική έκθεση από  

την αρμόδια υπηρεσία, ποια είναι τα οχήματα που χρήζουν επισκευών. Δεν έχουμε λάβει το 

20920/20-09-2019 έγγραφο της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών και επειδή δεν γνωρίζω ποια 

οχήματα έχουν να κάνουν με τα κεφάλαια εκείνα στα οποία έχει ανατεθεί η αρμοδιότητα σε 

εργολάβους καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού, και στο ότι ο Δήμος δεν έχει κρατήσει καμία από 

τις αρμοδιότητες καταψηφίζω.  

Επιπλέον Η συνεχής δημιουργία νέων Κ.Α. δεν συνάδει με την λογική, το ύφος και την 

ηθική διότι καταστρατηγεί επί της ουσίας τον αρχικό Προϋπολογισμό ο οποίος εγκρίθηκε από το 

Δημοτικό Συμβούλιο και μπορεί να μετατραπεί σε μια διαδικασία που μπορεί να ψηφίζουμε 5 

κωδικούς στον αρχικό προϋπολογισμό και στη συνέχεια να τον ακυρώνουμε. Τα βήματα δε της 

αναμόρφωσης δεν έχουν τηρηθεί διότι απαιτείται εισηγητική έκθεση της Οικονομικής Υπηρεσίας η 

οποία να έχει αναλυτική αιτιολόγηση των αυξομειώσεων των κωδικών με τρόπο σαφή και 

τεκμηριωμένο, συνοδευόμενο από όλα τα στοιχεία που απαιτούνται για τον έλεγχο νομιμότητάς 

του σύμφωνα με τις οδηγίες που παρασχέθηκαν από τη σχετική ΚΥΑ.»  

Το λόγο έλαβε ο κος Στέλιος Μαντούδης Προϊστάμενος Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών για 

την ενημέρωση του σώματος σχετικά με την κατάσταση των οχημάτων.  

 Η Πρόεδρος είπε τα εξής: «Ασχέτως με το πώς χειρίστηκε η προηγούμενη Διοίκηση το θέμα 

των οχημάτων, η ουσία είναι ότι σήμερα λόγω της ακινητοποίησης οχημάτων και μηχανημάτων 

έργων του Δήμου, υπάρχουν υπάλληλοι που δεν μπορούν να παρέχουν τις υπηρεσίες τους, ενώ 

ταυτόχρονα υπάρχουν σοβαρές ανάγκες που πρέπει να καλυφθούν πέραν των όσων έχουν 

ανατεθεί σε εργολάβους. Θέλουμε όλα τα οχήματα – μηχανήματα του Δήμου να είναι ενεργά, 

ασφαλή και να έχουν ΚΤΕΟ. Για τον  λόγο αυτό αποφασίσαμε να προχωρήσουμε σταδιακά στην 

επισκευή όλων των ακινητοποιημένων οχημάτων.   

Σας καλώ να ψηφίσουμε άμεσα την ένταξη στην 6η αναμόρφωση Προϋπολογισμού των 

πιστώσεων που αφορούν τις επισκευές ακινητοποιημένων οχημάτων, όπως αναλυτικά αναφέρουμε 

παραπάνω.»             

 

ΑΔΑ: ΡΣΒ9ΩΕΘ-Ω02



Σελίδα 5 από 5 

 

Η Οικονομική Επιτροπή ύστερα από διαλογική συζήτηση και λαμβάνοντας υπ’ όψη την εισήγηση 

της Προέδρου και το νομικό πλαίσιο αυτής, όπως αυτό αναφέρεται παραπάνω,  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

(με ψήφους 6 ΥΠΕΡ και 1 ΚΑΤΑ του κου Κωνσταντίνου Παπαγιάννη) 

 

Εγκρίνει και εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο την ένταξη στην 6η αναμόρφωση 

Προϋπολογισμού έτους 2019 των κάτωθι πιστώσεων:  

1) από τον Κ.Α.20-6263.001 που αφορά συντήρηση μεταφορικών μέσων-επειδή υπάρχει επαρκής 

αδιάθετη πίστωση-μεταφέρουμε δια μέσου του αποθεματικού το ποσό των 15.000,00 ευρώ, 

ενισχύοντας τον Κ.Α.20-6263.002 για επισκευή ακινητοποιημένων μεταφορικών 

μέσων με το ποσό των 15.000,00 ευρώ. 

2) από τον Κ.Α.20-6264.002 που αφορά συντήρηση μηχανημάτων έργου-επειδή υπάρχει επαρκής 

αδιάθετη πίστωση-μεταφέρουμε δια μέσου του αποθεματικού το ποσό των 8.000,00 ευρώ, 

ενισχύοντας τον Κ.Α.20-6264.003 για επισκευή ακινητοποιημένων μηχανημάτων 

έργου με το ποσό των 8.000,00 ευρώ. 

3) από τον Κ.Α.25-6262.013 που αφορά εργασίες εντοπισμού αφανών διαρροών ύδρευσης-

αποχέτευσης κλπ-επειδή υπάρχει επαρκής αδιάθετη πίστωση-μεταφέρουμε δια μέσου του 

αποθεματικού το ποσό των 6.000,00 ευρώ, ενισχύοντας τον Κ.Α.25-6263.002 για 

επισκευή ακινητοποιημένων μεταφορικών μέσων με το ποσό των 6.000,00 ευρώ 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό 135/2019 

 

Η Πρόεδρος  Τα Μέλη 

(υπογραφή)  (υπογραφές) 

 Ακριβές Απόσπασμα 

Η Πρόεδρος  

 

   

   

 Αναστασία Χαλκιά   
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